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Folketingets Sundheds- og Forebyggelsesudvalg har den 21. maj 2014 stillet 
følgende spørgsmål nr. 809 (alm. del) til ministeren for sundhed og forebyg-
gelse, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Özlem Sa-
ra Cekic (SF). 
 
Spørgsmål nr. 809:  
’’I forbindelse med L 46 forslag til lov om ændring af sundhedsloven, der blev 
fremsat den 29. oktober 2010 opfordrede et flertal i udvalget (S, SF, RV, EL og 
Pia Christmas-Møller (UFG)) i forbindelse med betænkningsafgivelsen mini-
steren til at lægge et forløb til rette, som kunne føre til, at Øfelt Centrets ud-
dannelse kunne få autorisation. Vil ministeren redegøre for, hvad status er for 
dette forløb? I tilfælde af at det ikke er igangsat, vil ministeren da oplyse hvor-
når det igangsættes?” 
 
Svar: 
Jeg er ikke bekendt med, at det i spørgsmålet omtalte forløb er blevet igangsat 
af den daværende regering. Beklageligvis er Folketinget ikke blevet informeret 
herom. 
 
Som oplyst i mit svar på SUU (alm. del) – spørgsmål 765 har ministeriet ikke, 
som ellers er den normale procedure i sager om etablering af autorisations-
ordninger for grupper af sundhedspersoner, modtaget en konkret ansøgning 
fra Øfeldt Centrene, hvori de anmoder ministeriet tage stilling til at etablere en 
autorisationsordning for gruppen. 
 
Modtages en sådan ansøgning, vil der selvfølgelig blive taget stilling til, hvor-
vidt der skal etableres en autorisationsordning for behandlerne på Øfeldt Cen-
trene.  
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